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BARDO. W dziewięciu sołectwach podsumowano właśnie zamkniętą kadencję ich dotychczasowych
gospodarzy.  Podczas  zebrań  wiejskich  mówiono  o  dokonaniach,  ale  i  wyzwaniach.  Burmistrz
Krzysztof Żegański jest zdania, że sołtysi wraz z radami sołeckimi zainicjowali wiele zmian, dzięki
którym miejscowości są bardziej zadbane i przyjazne nie tylko swoim mieszkańcom.

W całej bardzkiej gminie sołectwa bardziej otworzyły się na turystów. Czynione przedsięwzięcia, np.
tworzenie miejsc wypoczynku i rekreacji, parkingów, tras rowerowych wychodzą im naprzeciw. We
właśnie zaczynającej się pięcioletniej kadencji sołeckiej ten kierunek działań będzie kontynuowany.
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